
PROTOKÓŁ nr 79 
 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 17.10.2022 roku o godz. 1800. 

 

 

 
Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad . 

-przyjęto bez zmian-jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

 

ad. 3.1 Pismo ZDMK DW.5300.17.33.2022 z dn. 13.09.2022, (nr 403)dot. nierówności nawierzchni asfaltowej na ul. 

Bystronia. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, Z. Rajski. 

Oczekujemy na opinię p. inspektor Potaczek. 

Komisja przekłada pismo do rozpatrzenia na następne posiedzenie-jednogłośnie. 

 

ad.3.2. Pismo ZDMK  DW.5300.17.29.2022 z dn. 29.09.2022  (nr 405) dot. propozycji wykonania chodnika przy ul. 

Porazińskiej. 

Głos zabrała K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, J. Wójcik, A. Dziedzic, S. Stroński, Z. Rajski. 

Członkowie Komisji Budownictwa zostaną poinformowani e-mailowo o sprawie celem zapoznania się z tematem w 

terenie. 

Komisja przekłada pismo do rozpatrzenia na następne posiedzenie-jednogłośnie. 

 

ad. 3.3 e-mail p. Mariusza W. z dn. 04.10.2022r. w spr. wjazdu do działek ul. Glinik. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, Z. Rajski. 

Komisja zapoznała się ze stanowiskiem ZDMK jednocześnie podtrzymując swoje stanowisko z dn. 05.09.2022r.  

Postanowiono przesłać do wiadomości informację ZDMK osobom uwzględnionym w e-mailu z dn. 04.10.2022r. 

W głosowaniu Za-jednogłośnie. 

 

ad. 3.4 Pismo ZDMK IPR452.17.14.2022 z dn. 04.10.2022r. dot. zadania inwestycyjnego pn.: ,,Przebudowa torowiska 

tramwajowego w al. Solidarności na odcinku od Placu Centralnego do ul. Bulwarowej”. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, Z. Rajski. 

Komisja postanowiła przesłać pismo do wnioskodawców z ul. Smorawińskiego -jednogłośnie. 

 

ad. 3.5 e-mail.p. Mariusza L. z dn. 10.10.2022r. dot. przebudowy ul. Studziennej w ramach umowy deweloperskiej z 

Miastem Kraków na budowę 18 budynków. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, S. Stroński, Z. Rajski. 

Komisja postanowiła przesłać do ZDMK zapytanie: 

Czy w aneksie został zmieniony termin zastępczego wykonawstwa oraz oddania drogi do użytkowania Gminie Miejskiej 

Kraków? Jednocześnie Komisja prosi o podanie przyczyny aneksowania umowy -jednogłośnie. 

 

ad. 3.6 e-mail p. Mariusza J. z dn. 10.10.2022r. dot. zapewnienia dostępu do drogi publicznej w szczególności działki nr 

170 obr.13 NH stanowiącej ul. Stefczyka. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, Z. Rajski. , S. Stroński 

Komisja postanowiła przesłać pismo do ZDMK z zapytaniem czy jest zarządcą działek nr 89/88, 98/86, 169, 170 obr.13 

NH?- jednogłośnie. 

 

ad. 3.7 Pismo GS-07.6822.176.2022PM z dn. 11.10.2022, (nr 419) dot. pozyskania do zasobu gminnego części działki nr 

278/2 obr.11 NH.. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, Z. Rajski. 

Oczekujemy na opinię p. inspektor Potaczek. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

 



 

ad. 3.8 Pismo DW.5300.17.36.2022 z dn. 11.10.2022, (nr 420) dot. terminu przebudowy ul. Studziennej. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, Pismo powiązane z p.3.5. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad. 3.9 Pismo WS-04.6220.83.2022 z dn. 11.10.2022, (nr 422) dot. postępowania w spr. wydania decyzji…pn.:,,Ujęcie 

wód podziemnych z utworów jury górnej zlokalizowane przy ul. G. Morcinka w Krakowie”. 

Głos zabrali K. Frankiewicz,  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.10 Pismo WS-04.6220.125.2021.ES z dn. 05.10.2022r. (nr 412) dot. postępowania w spr. wydania decyzji…pn.: 

Przebudowa i dobudowa drugiego rurociągu tłocznego 200/18.2mmPE SDR 11 w ul. G. Morcinka i Jeziorany…w 

Krakowie. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic,  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.11 Projekt Uchwały Komisji Budownictwa w spr.: opinii do projektu inwestycji pn. „Rozbudowa ul. Kantorowickiej 

wraz z odwodnieniem i oświetleniem na odcinku od mostu na rzece Baranówce do granic Gminy Miejskiej Kraków.” 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski,  

Komisja przyjęła jednogłośnie pozytywnie. 

 

ad.3.12  Projekt Uchwały Komisji Budownictwa w spr.: opinii do projektu inwestycji pn. „Rozbudowa ul. Pankiewicza”. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, S. Stroński. 

Komisja przyjęła jednogłośnie pozytywnie. 

 

ad.3.13  pismo DW.5309.17.1.2022 wycena ZDMK z dn. 26.04.2022r.  

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, S. Stroński. 

K.B. w dniu dzisiejszym nie przygotowała projektu Uchwały z powodu nieaktualnej wyceny zadań. Radni Dz.-17 zostaną 

poinformowani na sesji Rady Dz.-17 w dn. 27.10.2022r. o możliwości zgłoszenia potrzeb w zakresie remontów dróg i 

chodników do dnia 06.11.2022r. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie -jednogłośnie. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy ustalono na dzień  

 07.11.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.20.05 

 

 

 

Protokołowała                                                                                

Katarzyna Frankiewicz 

 

 

 

                                                                                             

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


